
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 21. posiedzeniu Senatu 

w dniu 19 lutego 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Panie Ministrze! 

Zwracam się do Pana w sprawie realizacji ustawy z dnia 28 marca 2003 r. o ustanowieniu programu wie-

loletniego „Program ochrony brzegów morskich” przez Urząd Morski w Szczecinie. Mając na uwadze reali-

zację przedmiotowej ustawy, składam następujące zapytania. 

1. Jakie odcinki brzegu morskiego (kilometraż brzegu morskiego) były sztucznie zasilane (refulowane)? 

W jakiej objętości i w jakich latach to robiono? Jaki był tego koszt w poszczególnych latach? Proszę o udo-

stepnienie danych, począwszy od roku 2010. 

2. W jakich latach, za jaką kwotę netto, jakiemu podmiotowi i według jakiej procedury PZP urząd zlecał 

wykonanie wytycznych (projektów, zaleceń) do sztucznego zasilenia brzegu morskiego? Proszę o udostęp-

nienie kopii (w formacie PDF) kompletnych ofert wszystkich wykonawców biorących udział w tych postę-

powaniach, kopii podpisanych umów oraz wykonanych kompletnych opracowań wraz z protokołami oceny 

i odbioru. 

3. W jakich latach, komu i za jaką kwotę netto w okresie od 2010 r. Ministerstwo zlecało kontrole sku-

teczności i poprawności realizacji POBM przez urzędy morskie? Proszę o udostępnienie kopii (w formacie 

PDF) kompletnych ofert wszystkich wykonawców biorących udział w tych postępowaniach, kopii podpisa-

nych umów oraz wykonanych kompletnych opracowań wraz z protokołami oceny i odbioru. 

4. Czy zdarzało się tak, że autorami zlecanych przez Urząd Morski w Szczecinie opracowań zaleceń doty-

czących sztucznego zasilania oraz opracowań kontrolnych zlecanych przez Ministerstwo były te same osoby? 

Jakie to były osoby? Proszę o podanie imienia i nazwiska. 

5. Proszę o podanie informacji, ile środków publicznych oraz środków pozabudżetowych wydano na dzia-

łania ochronne, w podziale na każdy kilometr linii brzegowej pozostający w administracji Urzędu Morskiego 

w Szczecinie, do roku 2019 włącznie. 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 

 
 


